
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 19. maj 2015 hos Ria 

Dagsorden: 

1. Siden sidst 

a. Status facebookgruppe - pt 26 medlemmer efter mail er sendt til samtlige husstande. 

Aktiviteter nævnes også her. 

Uge 25 Holme-Rundhøj – festuge vil være et oplagt emne at lægge på Facebook. Bestyrelsen 

er enig om at det er ok at lægge disse events på Facebook 

 

b. Mobilnr. på bestyrelsen: 

Torben: 51 85 65 34 

Kirsten: 21 49 91 08 

Anette: 51 57 65 86 

Øjvind: 20 14 50 20 

Ria: 27 74 09 37 

 

c. Beskæring af hegn – svar på henvendelse fra H.E. Lerchenfeld – Bestyrelsen er enige med 

H.E. Lerchenfeld om at næste beskæring vil foregå januar/februar 2017 og parceller på 

begge sider af hegnet skal/bør deltage aktivt i arbejdsdagen/beskæringen. * 

 

2. Fibernet – Bestyrelsen er blevet kontaktet af GFSyd om at lave en foreningsaftale, men pga. af 

tidspres har bestyrelsen fravalgt dette, og det er derfor op til hver enkelt husstand, om man vil have 

AURA fiber. En evt. foreningsaftale er stadig mulig, men udskudt til efter sommerferien. 

 

3. Planlægning af aktivitetsdagen den 13. juni kl. 10:00 

a. Arbejdsbeskrivelse; maling af legeredskaber, indkøb af maling/materialer, trappetrin 

udskiftes (Jan + Thomas kontaktes af Øjvind) 

Kirsten sørger for madvarer, vi andre kommer med kaffe alt efter hvor mange der er 

tilmeldt.  

b. Udsendelse af info om dagen via email af hensyn til indkøb af mad og drikkevarer 

(grillpølser) til de fremmødte foretages af Øjvind 

Referent Ria 

 

* Bestyrelsen er af H.E. Lerchenfeldt blevet gjort opmærksom på, at referatet kan læses, sådan at H.E. 

Lerchenfeldt bliver taget til indtægt for en fælles indsats i arbejdet med hegnet. Det har helt klart ikke været 

bestyrelsens hensigt at tage H.E. Lerchenfeldt til indtægt herfor. Referatet skal udelukkende udtrykke 

bestyrelsens opfattelse, nemlig at det ville være en hensigtsmæssig og for foreningen økonomisk fornuftig 

fremgangsmåde at gøre brug af.  


